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Zdravstveni dom 
bodo povečali 
Zdravst veni dom Me d vod e bo d o bil prizide k, poleg tega p ro je kt vključuje t udi 

re konstrukcijo n otra n josti obstoječe s t avbe. 

MAJA BERTONCELJ 

Medvode - Na Občini Med
vode nadaljujejo pripra
vo projekta prizidka in re
konstrukcije Zdravstvenega 
doma Medvode. Župan Nejc 
Smole in predstavnilc podje
tja Adesco iz Velen ja, pro
kurist Jure Boček, sta pred 
kratkim podpisala pogodbo 
za izdelavo projektne doku
mentacije. 

Uspešni v četrto 
Izvajalca so dobili šele s če• 

trtim javnim naroa.lom, po
godba pa je vredna dobrih 
dvesto tisoč evrov. »Danes je 
težko prilakovani dan. Želje 
so se nam izpolnile . Stavba 
zdravstvenega doma je bila 

zgrajena s samoprispevkom 
leta 1980 in pri2idana v letu 
2000. Dopolnila je že več 
kot štirideset let. Naš zdra
vstveni dom dela odlifuo in 
potrebe po novih programih 
so vse večje. V zadnjih letih 
je prostorska stiska velika in 
reševanje te problematike 
je nujno potrebno. Pri2idek 
bo samo površino poveW z 
obstojeah 2700 kvadratnih 
metrov na kar štiri tisoč kva
dratnih metrov. Hkrati ne 
smemo pozabiti, da bo iz
vedena tudi rekonstrukci
ja obstoječega zdravstvene
ga doma, v projekt so vklju
leni tudi prostori za lekarn.i
ško dejavnost, saj si želimo, 
da bi bila ta pri zdravstve
nem dom u,« je ob podpisu 

pogodbe pojasnil župan 
Medvod Nejc Smole. 

Investicija, vredna več kot 
š tiri milijone evrov 

K pripravi projekta prizid
ka k Zdravstvenemu domu 
Medvode in njegove rekon
strukcije je oblina pristopi
la v letu 2021. Kot pojasnju
je, bodo projektantsko oce
no n jegove vrednosti dobili v 
lasu projektiranja, trenutna 
groba ocena pa se giolje ok
rog4,3 milijona evrov. »Rafu
namo na financiranje iz vsaj 
treh virov. Glavni bo obonski 
prorarun, del sredstev bo kril 
Zdravstveni dom Medvode, 
upamo pa tudi, da bo ministr
stvo za zdravje ponovno obja
vilo razpis za sofinanciranje 

župan Medvod Nejc Smole (v sredini) in predstavnik podjetja Adesco iz Velenja, prokurist 
Jure Boček (desno), sta podpisala pogodbo za izdelavo projektne dokumentacije za 
dograditev in rekonstrukcijo Zdravstvenega doma Medvode. Podpisu je prisostvoval tudi 
direktor Zdravstvenega doma Medvode, primarij mag. Rajko Vajd. , ,,.., no, o.s 

vlaganj v primarno zdravstvo 
in da bomo na njem uspešni. 
V najbolj optimistimem sce
nariju bi bila gradnja lahko za. 
kljulena še v tem mandatu,« 
je dejal Smole. 

Dodatna parkirišča 
Ob podpisu je bil prisoten 

tudi direktor Zdravstvenega 

doma Medvode, primarij 
mag. Rajko Vajd, dr. med., 
spec., ki se veseli novih, so
dobnih prostorov. »Vese
li me, da je oblina razumela 
potrebo oblanov in tudi zapo
slenih v zdravstvenem domu, 
ki zaradi hude prostorske sti
ske delamo v težkih pogo
jih. Ko je bil zdravstveni dom 

zgrajen, je bilo zaposlenih ok
rog štirideset, danes jih je de
vetdeset,« je poudaril. 

Zdravstveni dom Medvo· 
de se srefuje tudi s pomanj· 
kanjem parkirišč, namenje
nih tako zaposlenim kot obi
skovalcem, zato so v projek
tu predvidena tudi dodatna 
parkirna mesta. 

V Šenčurju pet občinskih nagrajencev 
Občina Šenčur je leto s o b prazniku, ki ga z az na m uje 23. a p r ila , na d an, ko goduje n jiho v farni z avetnik s v. Jurij, s prizn a nji n agra dila p e t posam eznikov 

oziro m a društev, ki d e lujejo na različnih področjih d ružbe n ega ž ivlje nja in z odličnim d e lo m prispe vajo k ugle du občine. 

MAšA LIKOSAR 

Šenčur - Na slavnostni aka
demiji s kulturnim progra• 
mom, ki je bila minuli petek 
v Domu krajanov Šenčur, 
so podellii eno zlato plake
to, dve srebrni plaketi in dve 
J urjevi priznanji. Zlato pla
keto je prejelo Glasbeno dru
štvo Sveti Mihael Olševek, 
ki združuje Cerkveni meša· 
n i pevski zbor Sveti Mihael 
Olševek in Cerkveni otroški 
pevski zbor Mladi u pi. Dru• 
štvo je bilo ustanovljeno leta 
1995, mešani pevski zbor 
pa deluje že od leta 1972 da
lje. Več kot trideset let se 
zbor udeležuje občinskih 

pevskih revij, ves čas sodelu
je tudi z lokalno skupnostjo. 
Bili so pobudniki in začetni
ki oblinske pevske revije od
raslih pevskih zborov ter re-· 
vije otroških in mladinskih 
glasbenih zasedb na obmo
čju občine Šenčur. Nekaj let 
so na prostem pred cerkvijo 
na Olševku organizirali te· 
matske Majske večere, juni
ja lani pa so pripravili slav
nostni koncert ob so-letnici 
delovanja zbora. 

Dve srebrni plaketi in dve 
jurjevi priznanji 

Prejemnika srebrnih pla
ket sta bila Stane Vidmar in 
Slavko Pestar. Stane Vidmar 

Občinski nagrajenci z županom Cirilom Kozjekom / Foto: r.n1 ookl 

iz Šenčurja je aktiven član 
Prostovoljnega gasilske
ga društva (PGD) Šenčur že 
več kot kot 65 let, med leto
ma 1997 in 2005 je bil tudi 
vzdrževalec v Športnem par
ku Šenčur, s svojim prosto
voljnim delom pa je bistveno 
pripomogel k razvoju nogo
meta. Slavko Pes tar iz Vokle
gaježevečkot4oletspremlje• 
valec slepih ter slabovidnih 
in že več kot I s let spremlje• 
valec civilnih invalidov vojn. 
Je eden od prostovoljcev.pri 
projektu Prostofer, ključar 
podružnilne cerkve sv. Jer
neja v Voklem in eden izmed 
najzvestejših ter najaktivnej
ših članov PGD Voklo. 

Jurjevi pri2nanji so podeli
li Robertu Verešu za požrtvo
valnost in humanitarno de
janje pri gašenju požara na 
Krasu v letu 2022 in Mari
janu Krajniku za dolgoletno 
predano in uspešno vodenje 
štaba Civilne zaščite Obline 
Šenčur. Krajnik je prizna
n je prejel na predlog župa
na. Obenem so na alcademi
ji čestitali štirim posamezni
kom, ki so v preteklem šol
skem letu dosegli izjemen 
uspeh na maturi, s čimer so 
si prislužili priznanje Obči
ne Šenčur in naziv zlatima
turanti. To so Klemen Oster
man, Lan Jeler, Jan Ajdovec 
in Katarina Sekne. 

Pretekli d osežki in izzivi 
za prihodnost 

Priznanja je podelli šen
čurski župan Ciril Kozjek, 
ki je bil tudi osrednji govor
nik alcadern.ije. Spomnil je 
na pretekle dosežke, kjer je 
med drugim omenil, da so 
zagotovili stoodstotno opre
mljenost občine z javnim 
kanalizacijskim omrežjem, 
slovesno odprli Blagneto
vo hišo in Medgeneracijski 
center Šenčur, namestili več 
otroških igral in poskrbeli za 
legalizacijo športnih parkov. 
Lani se je začela tudi grad
nja Doma starejših Šenčur 
in ceste Britof- Hotemaže. 
Ob tem je župan povedal, da 

Zlati maturanti Katarina Sekne, Klemen Osterman in Jan 
Ajdovec. Lan Jeler je bil odsoten. /fo10:Tin1Dokl 

se je pred kratkim obli.kova
la Civilna iniciativa Visoko • 
Milje, ki želi določene spre
membe na državnem pro• 
jeklu ceste Britof-Hotema
že. »Občina Šenčur kot so
financer civilni iniciativi ne 
nasprotuje, res pa je, da do
ločenih predlogov ne podpi
ra, saj je bila cesta dolgole
tna želja občine, županov, 
občinskih svetov in prepri· 
čan sem, da tudi večine pre• 
bivalcev Milj, Visokega, Ho
temaž,« je povedal Kozjek. 

V prihodnje si bodo priza
devali za realizacijo več po
membnih projektov. Eden 
takih je namakalni sistem 
za območje Trboj, Žerjav• 
ke in Prebačevega, v teku 
sta tudi sprememba občin
skega prostorskega načrta 

in priprava javnega nateča
ja za gradnjo novega kuJ. 
turnega doma in knjižni
ce v središču Šenčurja. žu
pan je še povedal, da trenu
tno sanirajo tlake v Kultur· 
nem domu Visoko, pristo
pili bodo k zamenjavi stav
bnega pohištva v mrliških 
vežicah in v vrtcu v Šenčur• 
ju, po prvomajskih prazni· 
kih pa bodo začeli obnav
ljati streho na Kulnunem 
domu Voglje. Poteka še re
konstrukcija ceste šenčur
Britof. »Zgradili smo kroži
šče in odcep na Weingerlo
vo ulico. Dela bomo sedaj 
zaključili, saj nam ni uspe
lo pridobiti soglasij vseh la
stnikov zemljišč za celotno 
ureditev cest na tem obmo
čju,« je dejal župan. 


